
RDŻ/02/03/2023              Gliwice, dnia 14.03.2023 r.

Protokół posiedzenia
Rady Dzielnicy Żerniki

kadencji 2019-2024
w dniu 14 marca 2023 r., godz. 18.30

Przewodniczący Rady Dzielnicy Kajetan Gornig otworzył posiedzenie Rady Dzielnicy Żerniki, powitał zebra-
nych  członków  Rady  Dzielnicy,  stwierdził  prawomocność  obrad  (obecnych  było  9  członków  Rady  Dzielnicy)  
i zaproponował przyjęcie następującego porządku obrad:

1. Sprawozdanie Przewodniczącego zarządu z działań od ostatniego posiedzenia Rady.
2. Sprawa przejazdu ul. Chałubińskiego do i z Szałszy - zaproszona była Sołtys Szałszy, Pani Teresa Brzęczek
3. Propozycja ZDM dotycząca tzw. "Sprzątania Świata".
4. Wolne wnioski, sprawy nowe.
5. Zamknięcie zebrania.

Nie zgłoszono uwag do zaproponowanego porządku obrad.

Ad 1)  Sprawozdanie Przewodniczącego zarządu z działań od ostatniego posiedzenia Rady.

➢ PWiK poinformowało o planowanej naprawie 5 studzienek na ul. Omańkowskiej,

➢ wpłynęło pismo z Wydziału Usług Komunalnych, że oświetlenie ulicy Omańkowskiej jest umieszczone na
liście zadań oczekujących na realizację,

➢ na  wniosek  mieszkańców  wysłano  pismo  do  Wydziału  Usług  Komunalnych  z  prośbą  o  umieszczenie
dodatkowych koszy na odpadki,

➢ Wydział Geodezji i Kartografii poinformował o nadaniu nazwy ulicy bocznej od ul. Trzech Króli, 

będzie to ul. Jemiołowa.

Ad 2) Sprawa przejazdu ul. Chałubińskiego do i z Szałszy.

➢ W Zebraniu Rady Dzielnicy brała udział zaproszona Sołtys Szałszy, Pani Teresa Brzęczek 

oraz mieszkańcy Dzielnicy Żerniki. 
➢ Jeden  z  Mieszkańców  ul.  Chałubińskiego  napisał  pismo  do  Urzędu  Miasta  w  Gliwicach  z  prośbą

o zamknięcie przejazdu z ul. Kormoranów w Szałszy w ul. Chałubińskiego w Gliwicach. 
➢ W odpowiedzi uzyskał informację, że w tej sprawie ma się kontaktować z Sołtysem Szałszy, gdyż Szałsza

ma plany dotyczące ww. przejazdu. Sołtys Szałszy Pani Teresa Brzęczek, nie wie o jakie plany chodzi. 
➢ Zostanie wysłane pismo do Wójta Gminy Zbrosławice, Pana Wiesława Olszewskiego z zapytaniem o plany

związane z przejazdem z ul. Kormoranów na ul. Chałubińskiego.

Ad 3) Propozycja ZDM dotycząca tzw. "Sprzątania Świata".

➢ Przewodniczący Rady Dzielnicy, Pan Kajetan Gornig, uzyskał informację od jednego z pracowników ZDM,
że istnieje możliwość podstawienia kontenera na odpadki podczas tegorocznej akcji „Sprzątanie Świata”. 

➢ Po uzgodnieniu terminu ww. akcji zostanie wystosowane odpowiednie pismo do Zarządu Dróg Miejskich
z prośbą o  podstawienie kontenera w konkretnym terminie  i  miejscu,  gdzie  zostanie przeprowadzona
tegoroczna akcja „Sprzątanie Świata”.
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Ad 4) Wolne wnioski, sprawy nowe.

➢ Klub Seniora złożył wniosek do budżetu Dzielnicy z prośbą o przydzielenie Klubowi kwoty 1.000,00 zł na
bieżące potrzeby Klubu.

➢ Na gliwickim Osiedlu Millenium planowana jest likwidacja Oddziału Banku PKO. 

W związku  z  tym,  do  Banku  PKO,  zostanie  wystosowane  pismo z  prośbą,  aby  nie  likwidowano tego
Oddziału, gdyż korzystają z niego głównie seniorzy dzielnic Żerniki oraz Zatorze. 

Ad 5) Zamknięcie zebrania.

Na tym zakończono posiedzenie Rady Dzielnicy.
Termin kolejnego posiedzenia Rady Dzielnicy ustalono na godz. 18:30 w dniu 11 kwietnia 2023 r. 

      Protokołowała: Przewodniczący Rady Dzielnicy:

     Małgorzata Toll

 

      …...................      ….......................................

            (podpis)       (podpis)
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